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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/21 

Z OBRAD XXXVIII SESJI RADY MIASTA BIELSK PODLASKI 

  W DNIU 27 LIPCA 2021 ROKU 
 
 

 

              XXXVIII sesja Rady Miasta Bielsk Podlaski odbyła się w budynku przy ul. M. Kopernika 3  

w Bielsku Podlaskim (sala - II piętro) w zdalnym trybie obradowania. Obrady rozpoczęto o godzinie 9:00,  

a zakończono o godzinie 10:07. W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych:   
1. Paweł Bierżyn 

2. Włodzimierz Borowik 

3. Aleksander Bożko 

4. Stanisław Charyton 

5. Emil Falkowski 

6. Maria Grabowska 

7. Krzysztof Grodzki 

8. Krzysztof Grygoruk 

9. Tomasz Hryniewicki 

10. Danuta Karniewicz 

11. Iwona Kołos 

12. Eugenia Kruk 

13. Romuald Margański 

14. Mikołaj Osipiuk 

15. Piotr Ostaszewski 

16. Andrzej Roszczenko 

17. Eugeniusz Simoniuk 

18. Tomasz Sulima 

19. Piotr Wawulski 

20. Irena Zawacka-Prystupa 

21. Artur Maciej Żukowski 

(raport obecności radnych na sesji stanowi załączniki nr 1 do protokołu). 
 

              W sesji uczestniczyli również w trybie zdalnym: Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa 

Zwolińska, Sekretarz Miasta – Tamara Korycka oraz Skarbnik Miasta – Anna Szkoda.  

 

              Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko. 

 

1.  Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko otworzył obrady XXXVIII sesji Rady Miasta Bielsk 

Podlaski w VIII kadencji samorządu. Powitał radnych Rady Miasta Bielsk Podlaski, Zastępcę Burmistrza 

Miasta – Bożenę Teresę Zwolińską, która reprezentuje Burmistrza Miasta – Jarosława Borowskiego i 

pracowników Urzędu Miasta oraz wszystkich oglądających obrady.  Poinformował, że ze względu na stan 

epidemii XXXVIII sesja Rady Miasta będzie przeprowadzona w zdalnym trybie obradowania. Na sali obrad 

jest Przewodniczący Rady i niezbędni pracownicy do obsługi technicznej. Radni są w swoich mieszkaniach 

lub w innych wybranych przez siebie miejscach. Za pośrednictwem Internetu uczestniczą w obradach sesji. 

Pani Burmistrz również uczestniczy w trybie online. Przebieg dzisiejszej sesji Rady Miasta jest 

transmitowany i nagrywany zgodnie z artykułem 20 ustęp 1b ustawy o samorządzie gminnym z sali obrad, w 
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której zawsze odbywały się obrady. Nagrania będą udostępnione w BIP i na stronie internetowej Urzędu 

Miasta.  

Przypomniał radnym, aby podczas wypowiedzi nie upubliczniali danych osób fizycznych bez ich zgody, bo 

można być pociągniętym do odpowiedzialności, jeśli dane zostaną ujawnione.  

Poinformował, że z uwagi na charakter i tryb obradowania przed sprawdzeniem kworum za pomocą tabletów 

zostanie sprawdzona lista obecności i poprawność połączenia radnego z salą obrad, tak jak to miało miejsce 

podczas ostatniej sesji. W związku z tym prosi wszystkich radnych w tej chwili o zgłoszenie się do dyskusji 

za pomocą przycisku „Dyskusja proszę o głos” i w kolejności zgłoszeń będzie udzielał każdemu głosu, a 

wtedy radny potwierdzi swoją obecność. W ten sposób będą mieć pewność, że radny jest w gotowości do 

obrad, jest z nim połączenie i wszyscy będą mogli usłyszeć i zobaczyć radnego. 

Poprosił radnych o zgłaszanie się do dyskusji. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko rozpoczął wyczytywanie nazwisk i 

imion radnych według kolejności zgłoszeń. 

Wyczytywani radni zgłaszali się i potwierdzali swoją obecność. 

 Obecność potwierdzili następujący radni: Stanisław Charyton, Eugenia Kruk, Piotr Wawulski, 

Piotr Ostaszewski, Irena Zawacka-Prystupa, Iwona Kołos, Krzysztof Grygoruk, Włodzimierz Borowik, 

Maria Grabowska, Tomasz Sulima, Tomasz Hryniewicki, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk, Artur 

Maciej Żukowski, Aleksander Bożko, Paweł Bierżyn, Eugeniusz Simoniuk, Krzysztof Grodzki, Emil 

Falkowski i Danuta Karniewicz. Poprosił również radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki 

kworum na urządzeniach elektronicznych.  

                Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że w chwili 

obecnej w obradach sesji uczestniczy 21 radnych, a więc wszyscy radni są obecni, jest kontakt i można 

obradować oraz podejmować prawomocne decyzje.  

 

2.  Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 2 dotyczy ustalenia porządku 

obrad. Przypomniał, że dzisiejsza sesja została na wniosek Burmistrza Miasta zgodnie z §49 Statutu Miasta. 

Następnie odczytał treść wniosku, który radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi oraz proponowany 

porządek obrad. (wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu) Stwierdził, że 

Proponowany porządek obrad został dostarczony wszystkim radnym drogą elektroniczną wraz z materiałami 

na sesję (zawiadomienie o terminie XXXVIII sesji Rady Miasta wraz z proponowanym porządkiem 

obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag lub wniosków do 

zaproponowanego porządku obrad. 

Otworzył dyskusję. 

 

                Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki kworum. 

 

                Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko stwierdził, że zgłosiło się  

21 radnych, więc wszyscy są w komplecie i można przystąpić do głosowania nad porządkiem obrad.  

Poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, 

Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 

Margański, Mikołaj Osipiuk, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski 
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                 Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że proponowany porządek obrad został przyjęty.  

 

                  Rada Miasta w obecności 21 radnych, stosunkiem głosów: za - 17, przeciw - 0, wstrzymujących 

się - 4, przyjęła porządek obrad XXXVIII sesji.  

 

            Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko odczytał porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 2020 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2034. 

6. Zamknięcie sesji.  

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 3 dotyczy podjęcia uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 2020 r. (wniosek wraz z 

projektem uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym wraz z materiałami na sesję. Poprosił Skarbnik Miasta o przedstawienie 

informacji w zakresie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W związku z problemami technicznymi w połączeniu się ze Skarbnik Miasta – Anną Szkodą, 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Przerwa w obradach trwała od godziny 9:29 do godziny 9:39. Po przerwie, w sesji uczestniczyło  

20 radnych. 

 

                 Po przerwie, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko powitał wszystkich i wznowił 

obrady XXXVIII sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. Poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą 

zakładki kworum.  

 

                 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko stwierdził, że w tej chwili jest 

obecnych 20 radnych. W związku z tym jest kworum i można obradować. Poinformował, że jest realizowany 

punkt 3, a następnie udzielił głosu Pani Skarbnik w celu udzielenia informacji o projekcie uchwały. 

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że sprawozdanie finansowe jest najważniejszym raportem 

odzwierciedlającym stan ksiąg rachunkowych, stan aktywów, pasywów całego miasta. Zatwierdzenie 

sprawozdania finansowego jest ważną sprawą dla prawidłowego zamknięcia ksiąg rachunkowych, dokonania 

przeksięgowania nie tylko w Urzędzie Miasta, nie tylko w budżecie miasta, ale również we wszystkich 

podległych jednostkach. Sprawozdanie finansowe zostało dostarczone radnym, przekazane na podstawie 

zarządzenia Burmistrza Miasta nr 392/21 z dnia 2 czerwca 2021 roku. Powtórzyła, że jest to ważna sprawa 

pod względem księgowego zamknięcia ksiąg rachunkowych. Dlatego też Sprawozdanie finansowe zostało 

oddzielone od procedury absolutoryjnej, potraktowane jako odrębne sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko podziękował Pani Skarbnik za informację i otworzył 

dyskusję.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
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Radny Emil Falkowski zauważył, że bardzo fajnie się stało, że zostało to odcięte od absolutorium, że to są 

dwa oddzielne punkty. Tak powinno to wyglądać już na poprzedniej sesji. Następnie zwrócił się z pytaniem 

do Przewodniczącego Rady Miasta, kiedy zaczniemy sesje stacjonarne? Zwrócił uwagę jak wygląda sytuacja 

- są ciągle problemy. Dodał, że to tylko taka jego uwaga. 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko odpowiadając radnemu Emilowi Falkowskiemu 

stwierdził, że zdaje sobie sprawę, że jest to problem. Dodał, że chciałby również jak najszybciej wrócić do 

stacjonarnego obradowania, o ile to będzie możliwe. 

 
               Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 

Roszczenko zamknął dyskusję. Przed głosowaniem poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą 

zakładki kworum.  

 

               Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że w chwili 

obecnej jest 19 radnych. Stwierdził, że jest kworum i Rada może podejmować prawomocne uchwały. Poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski 

za 2020 r. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 2020 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 

Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, 

Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Danuta Karniewicz, Irena Zawacka-Prystupa 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kołos, Eugeniusz Simoniuk 

 
                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Miasta w obecności 19 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 5, podjęła 

Uchwałę Nr XXXVIII/288/21 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

Miasta Bielsk Podlaski za 2020 r.  

 (uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 4 dotyczy podjęcia uchwały 

w sprawie w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. (wniosek wraz z projektem uchwały i 

autopoprawką stanowi załącznik nr 5 do protokołu). Dodał, że projekt uchwały z autopoprawką został 

dostarczony wszystkim radnym wraz z materiałami na sesję. Autopoprawka została dostarczona radnym 

wczoraj w godzinach popołudniowych. Poinformował, że Skarbnik Miasta – Anna Szkoda przedstawi 

informację na temat projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r.   

Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że tak jak zawsze będzie mówić nie tylko o projekcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta, ale również o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2034. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej obejmuje również zarządzenia, 

które podjął Pan Burmistrz w okresie międzysesyjnym. Stwierdziła, że nie będzie szczegółowo omawiała 

zmian dochodów i wydatków ujętych w tych zarządzeniach. Ponieważ spadek dochodów i wydatków jest 

znaczny i jest wskazywany w objaśnieniach wyjaśniła, że w miesiącu lipcu zostało wycofane z realizacji 
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miasta zadanie „Dobry Start”. Zadanie to będzie realizowane przez Zakład Ubezpieczeń Społecznych i w 

związku z tym kwota 795.000 zł zmniejszyła zarówno dochody bieżące, jak i wydatki bieżące miasta Bielsk 

Podlaski. Zmiany zaproponowane w przedłożonych projektach uchwał dotyczą po stronie dochodów 

zmniejszenia dochodów o kwotę 317.429 zł do kwoty 133.750.563 zł. Dochody bieżące stanowią kwotę 

115.234.614 zł i w porównaniu do wielkości przyjętych przez Radę Miasta na poprzedniej sesji jest to 

spadek o 531.799 zł. Oprócz omówionego spadku z tytułu wycofania realizacji zadania następuje 

zwiększenie dochodów i wydatków w planie finansowym Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej o kwotę 

15.894 zł. Jest to kwota refundacji uzyskanej z ZUS-u zasiłku stałego, ale ta kwota musi być odprowadzona 

przez nas do Urzędu Wojewódzkiego. W związku z tym wielkość ta występuje zarówno po stronie 

dochodów bieżących jak i wydatków bieżących. 10.000 zł - kwota zwiększenia dochodów bieżących i 

wydatków bieżących z tytułu otrzymania dotacji na promocję szczepień przeciwko COVID. Zostało to 

wprowadzone w tej sesji po to, żeby zarówno jeszcze te ostatnie dni lipca jak i cały miesiąc sierpień móc 

wykorzystać środki na ten cel, czyli na organizację promocji szczepień. Dochody majątkowe wzrastają o 

214.370 zł do kwoty 18.515.949 zł, wzrost następuje również po stronie wydatków. Są to kwoty zarówno 

dochodów jak i wydatków, związane z regulowaniem własności nieruchomości i z zamianą ze spółdzielnią 

mieszkaniową. Wydatki ogółem stanowią kwotę 148.374.883 zł, następuje spadek o kwotę 488.585 zł. 

Wydatki bieżące to 114.203.434 zł. Spadek o 631.899 zł i omówione już zwiększenie o 15.894 zł jak i o 

10.000 zł. Następuje jeszcze zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 100.100 zł ze względu na uzyskanie 

od Wojewody Podlaskiego większego dofinansowania na zadanie pod nazwą "Posiłek w szkole i w domu". 

Przy tworzeniu budżetu na 2021 rok tą kwotę zabezpieczono ze środków własnych.. Zadanie zostanie 

zrealizowane za tą samą kwotę, natomiast nasze środki będą mniejsze o 100.100 zł. Wydatki majątkowe 

stanowią kwotę 34.171.449 zł i jest to wzrost o 143.314 zł. W objaśnieniach do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej już do końca roku będzie opisywała dotacje udzielone dla policji i dla straży pożarnej, ponieważ 

są to wpłaty na fundusze wsparcia Komendantów Wojewódzkich. W budżecie jest to przyjęte jako dotacje, 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej są jako inne wydatki i tutaj musi to opisywać, co nie znaczy że tutaj 

następują zmiany, ale już do końca roku musi opisywać dlaczego tak prezentowane są te dwie wielkości. 

Poprosiła żeby nie sugerować się, że to są jakieś zmiany w kwotach tych dotacji, po prostu takich wyjaśnień 

wymaga Regionalna Izba Obrachunkowa i przy każdej Wieloletniej Prognozie Finansowej musi to opisywać 

odrębnie. Wynik finansowy stanowi deficyt w kwocie 14.624.320 zł i będzie pokryty z wolnych środków w 

kwocie 5.056.253 zł z nowej zaplanowanej pożyczki, nie zaciągniętej jeszcze, w wysokości 9.073.057 zł i z 

nadwyżki w wysokości 495.010 zł. W Wieloletniej Prognozie Finansowej w załączniku 2, czyli wykazie 

przedsięwzięć wieloletnich, nie następują żadne zmiany. 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Piotr Wawulski stwierdził, że jest to sesja nadzwyczajna i Burmistrz tu nie uwzględnił ważnych 

punktów, dlatego też zabierze głos w tym punkcie. Wyjaśnił, że chodzi mu o tak zwany rządowy fundusz 

"Polski Ład". Do 30 lipca trzeba złożyć, określić jakie samorząd wybiera priorytety w danym projekcie. 

Tego punktu nie ma w dzisiejszej sesji. Jego zdaniem warto by było powiadomić mieszkańców, także 

radnych w tym zakresie. Stwierdził, że jego zdaniem pani Burmistrz to zrobi zaraz i powie jakie priorytety 

były wtedy według nich są ważne i na jakie będą składać projekty bo przypominam, że dofinansowanie w 

pierwszym priorytecie - 95%, drugim 90, później jest 80 i 85%, także warto korzystać z tego. Także 

prosiłbym o zabranie głosu pani Burmistrz jeżeli będzie uprzejma i udzieli odpowiedzi na te pytanie.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska poinformowała, że upoważnienia do zabrania 

głosu w przedmiotowej sprawie Panią Skarbnik, która ma wykaz zadań, które zostały zgłoszone przez 

Miasto za sprawą Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych. Poprosiła o wyspecyfikowanie zadań, które 

zostały zgłoszone. 

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że w dniu 23 lipca bieżącego roku do Banku Gospodarstwa 

Krajowego został złożony wniosek na 3 projekty. Pierwszy projekt z dofinansowaniem z udziałem środków 

własnych 5% na kwotę 29.100.000 zł, czyli z wkładem własnym w kwocie 1.455.000 zł, dotyczy 

wybudowania ulic samą infrastrukturą o ogólnej długości około 8.5 km, na które Miasto posiada pozwolenia 

na budowę. Natomiast w formule "Zaprojektuj i wybuduj" jest ujęta budowa ulicy Obwodowej. Kolejny 

wniosek z dofinansowaniem 90%, czyli 10% udziału własnego, jest to przebudowa boiska wraz z 
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modernizacją zaplecza techniczno-funkcjonalnego na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Bielsku Podlaskim. Celem tutaj przy opisie inwestycji jest poprawa warunków treningowych, 

przeciwdziałanie procesom utraty wartości użytkowanego obiektu sportowego. Przewidywana wartość 

projektu to 4.922.474 zł. Udział własny wynosi 492.947,40 zł. Kolejny projekt o wartości aż 60.000.000 zł 

przy udziale własnym 5%, czyli 3 milionów zł i dofinansowaniu 57 milionów, to budowa w mieście Bielsk 

Podlaski instalacji spalania paliw alternatywnych wytwarzanych z odpadów palnych. Zadanie będzie 

zlokalizowane na terenie kotłowni centralnej MPEC, ale inwestycja byłaby realizowana przez Miasto Bielsk 

Podlaski i służyć ma racjonalnemu zagospodarowania frakcji palnej odpadów wytwarzanych na terenie 

miasta i w gminach sąsiednich. Stwierdziła, że takie informacje posiada na dzień dzisiejszy. 

 

Radny Piotr Wawulski zwrócił uwagę, że termin jest do 30 lipca, także warto taki temat poruszyć i 

powiadomić opinię publiczną, a także samych radnych jakie priorytety przyświecają Panu Burmistrzowi, 

Pani Burmistrz i Urzędowi Miasta. Warto ten temat poruszyć, bo to dotyczy nas wszystkich, nie tylko jego 

jako osoby pytającej, także uważa to za zasadne., która odpowie mi na to pytanie. 4 miliony na budowę lub 

modernizację infrastruktury sportowej. Zwrócił się z pytaniem do Zastępcy Burmistrza czy temat 

przeznaczenia 4 milionów zł na budowę i modernizację infrastruktury sportowej był konsultowany z kimś 

kto na co dzień uczestniczy w pracach na Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji? Na jakiej zasadzie Urząd 

Miasta przyjął taki projekt, gdzie za 4 miliony zł Miasto chce zmodernizować tak duży obiekt? 

 

Radny Krzysztof Grodzki zauważył, że dofinansowanie z tak niskim wkładem własnym rzadko się zdarza. 

Zgodził się z opinią radnego Piotra Wawulskiego, który wspomniał, że że nie wykorzystujemy tego i 

skupiamy się tylko na małej części. Dobrze, że o tym pamiętamy, bo jak najbardziej to jest potrzebne, ale 

można było to wykorzystać w większym stopniu. Niestety sport do tej pory nie był priorytetem Miasta, a 

teraz była szansa, żeby trochę nadgonić całe otoczenie w województwie, które już niestety nam uciekło. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska stwierdziła, że chciałaby się trochę 

usprawiedliwić – nie było jej prawie trzy tygodnie w pracy - najpierw chorowała, a później była na dłuższym 

urlopie. Natomiast konsultowała się z Panem Burmistrzem w pewnych kwestiach. Jeżeli chodzi o te 

szczegóły jak te projekty zostały wytypowane - o zadaniach wiedziała, natomiast sama procedura 

konsultacji, na przykład z MOSiR-em, czy ona była czy nie, to po prostu nie ma takiej wiedzy. Jeżeli będzie 

zwyczajna, normalna sesja, to poprosiła aby takie pytanie zadać. Ewentualnie można zadać pytanie na piśmie 

i radni dostaną odpowiedź. 

 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję. Przed głosowaniem poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki 

kworum.  

 

               Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że w chwili 

obecnej jest 20 radnych. Stwierdził, że jest kworum i Rada może podejmować prawomocne uchwały. Poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria 

Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Eugenia Kruk, Romuald 

Margański, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Karniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kołos 
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                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Miasta w obecności 20 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 19, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1, podjęła 

Uchwałę Nr XXXVIII/289/21 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 

Miasta Bielsk Podlaski za 2020 r.  

 (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

 

5.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

      Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

      2021-2034. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 5 dotyczy podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na 

lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2034 (wniosek wraz  

z projektem uchwały i autopoprawką stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Projekt uchwały został 

dostarczony radnym z autopoprawkami. Otworzył dyskusję.  

 

                 Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

zamknął dyskusję i poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki kworum. 

 

                 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że w chwili 

obecnej jest 20 radnych. Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2034. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria 

Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Eugenia Kruk, Romuald 

Margański, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Karniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kołos 

 

                 Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 

poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

                

Rada Miasta w obecności 20 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 19, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1, podjęła 

Uchwałę Nr XXXVIII/290/21 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu  

i spłat zobowiązań na lata 2021-2034 

 (uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
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6.  Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 6 jest to zamknięcie sesji. 

Stwierdził, że chce podziękować wszystkim za udział w dzisiejszej sesji.  

Zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski VIII kadencji samorządu.  

 

                                                    Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołował: 

Piotr Wawulski 

                                                            PRZEWODNICZĄCY RADY         

PRZEWODNICZĄCY RADY 

     /-/ Andrzej Roszczenko 

 


